
ALV Basketbalclub Oirschot 2022 
 

Aanwezig: Roel Suntjens, Johan van de Loo, Conny van de Loo, Nicolette van Hul, Tom van de 
Oetelaar, Roel van Straten, Jos Roefs, Joke Pelt, Tjeu Schoenmakers, Renske van Kollenburg, Anouk 
Kolsters, Roos van Brakel, Ymke Nijhuis, Baukje van der Velden, Kevin Roefs, Luka van de Wiel, Matia 
van de Wiel, Sanne Schoenmakers, Debby Harkink, Amadou Sarr, Siebe Berben, Bjorn van de Donk, 
Clinton Emok, Tim van Run, Cas van Brakel, Pieter van Overbeek 

Afwezig (afgemeld): Dorine Roefs, Evelien Hermeling, Jan van Laarhoven, Josefien van den Heuvel, 
Guido Jonkers, José van de Burgt, Bas van Riel, Iris Wouters, Sophie Wouters, Lars Wouters, Hans van 
de Wiel, Tanja van de Wiel, Maeva Bonjour, Anne de Laat, Nina van de Wiel, Giel van de Sande en 
Freek van de Sande. 

Aanvang: 20:00 

Opening 
Pien heet iedereen welkom. De agenda wordt doorgenomen. Pien geeft aan dat we afgelopen jaar 
druk bezig zijn geweest om onze visie als basketbalvereniging helder te krijgen. Dit komt natuurlijk 
door de groei van de club, wat heel mooi is, maar dat  zorgt ook voor nieuwe uitdagingen. Hierbij is 
bevonden dat het belangrijk is om verantwoord te groeien, zodat de club kwalitatief goed en leuk 
blijft. Daarom zullen in de nabije toekomst soms nieuwe leden afgewezen moeten worden 
afhankelijk van leeftijd en team. Ook zijn we druk bezig als club om nieuwe mensen op te leiden als 
scheidsrechters en trainers, om ook hier genoeg mensen voor te hebben.  

Pien bedankt de vrijwilligers die zich hebben ingezet voor de club het afgelopen jaar. 

Er wordt gevraagd aan de leden om zich aan te melden als vrijwilliger in iedere vorm dan ook, we 
hebben namelijk mensen tekort, maar ook kijkend naar de groei waarvan we verwachten dat deze 
doorzet. Binnen het bestuur en technische commissie zijn mensen nodig, maar ook binnen andere 
commissies en o.a. trainers/ coaches . Je bent welkom om je aan te melden! 

Nicolette vraagt hoe we nu omgaan met spelers die in 2 teams spelen als we een wachtlijst gaan 
aanhouden als vereniging. Wanneer er nieuwe aanmeldingen zijn, zullen deze altijd voorrang hebben 
op spelers die al in 2 teams spelen. Dit is ook afhankelijk of men wedstrijden speelt in twee teams of 
alleen mee traint. Tijdens trainingen is het minder erg om met meer spelers  te trainen. Bij jongere 
teams wordt aangegeven dat het fijner en beter (spelplezier en wedstrijdervaring op doen) voor hen 
is om met maximaal 10 spelers de wedstrijden te spelen.  

Ingekomen stukken en mededelingen 
Er zijn geen ingekomen stukken of mededelingen geweest. 

  



Bestuur 
Ruben gaat afscheid nemen als secretaris. 

Joost treedt toe tot het bestuur als algemeen bestuurslid à Joost wordt aangenomen als bestuurslid. 

Eric stelt zich herkiesbaar à Eric wordt herkozen voor zijn nieuwe termijn als bestuurslid. 

Yvonne stelt zich herkiesbaar met de kanttekening dat zij komend seizoen een vervanger wil kunnen 
inwerken à Yvonne wordt herkozen en we zoeken dus zo spoedig mogelijk een nieuwe 
penningsmeester. 

Financieel Jaarverslag 
Presentatie en toelichting financieel verslag 

We staan er over het algemeen goed voor, we hebben een goed aantal leden bij gekregen, waardoor 
we meer  contributie hebben kunnen innen dan begroot. 

De sponsoren hebben gezorgd voor een fijne aanvulling van financiële middelen. De budgetten voor 
de trainingen en opleidingen zijn niet gebruikt en zijn dus bevroren om komend jaar te kunnen 
gebruiken. 

Gelijkblijvende contributie 

De contributie wordt komend seizoen onder voorbehoud niet verder verhoogd.  Gelijke contributie 
houden, is alleen mogelijk wanneer de stijging van de zaalhuur  onder de 10% blijft en de NBB kosten 
niet veel hoger worden. Beide staan op het moment van de ALV nog niet vast. 

Reden dat de contributie gelijk kan blijven, is onder meer door het stijgende ledenaantal. 

We hebben een aangepast tarief voor de recreanten, deze zal omlaag gaan. Roel vraagt wat de 
aanleiding is. De aanleiding is dat de recreantencontributie een percentage was van de normale 
contributie. Hierdoor stijgt de contributie van de recreanten gelijk met de verhogingen van de NBB 
contributie en dat is onevenredig veel. We willen dit rechtzetten. 

Vrijwilligersvergoeding 

Er zijn veel mensen die iets doen voor de club, maar geen vergoeding krijgen, trainers en coaches 
krijgen dit wel. We zijn aan het kijken om voor alle trainers en coaches en voor de overige vrijwilligers  
tot een nieuw systeem van vergoeding te komen. Bijvoorbeeld in de vorm van  een jaarlijkse 
activiteit. We hopen hiermee beter in staat te zijn om onze waardering uit te drukken dan alleen een 
bedrag overmaken. Ook hopen we dat het ten goede komt aan de onderlinge sfeer/binding binnen 
de vereniging. 

Conny oppert het idee dat de jeugd wel meer zit te kijken op een geldelijke vergoeding. Roel geeft 
aan dat er andere verenigingen zijn die bonnen geven aan vrijwilligers voor drankjes. Nicolette geeft 
aan dat we een contributie verlaging kunnen bieden. Tom geeft aan dat we ieder team een bedrag 
geven en dat ze samen een activiteit organiseren om de coach in het zonnetje te zetten. 

  



2 keer trainen en contributie  

Vorige ALV is de vraag gesteld of de contributie van leden die tweemaal trainen en/of in twee teams 
spelen hoger zou moeten zijn dan voor leden die dit niet doen. Het bestuur heeft besloten dit niet te 
doen. Enerzijds vanwege een solidariteitsprincipe; we willen niet dat beperkte financiële middelen 
het voor iemand onmogelijk maken om dubbel te trainen/spelen. Anderzijds zou het heel veel 
praktische problemen met zich meebrengen, zoals: het brengt weer heel veel verschillende 
contributies met zich mee en we hebben de contributiestructuur juist vereenvoudigd om het 
behapbaar te houden, moet je mensen die juist een team uit de brand helpen, belasten met extra 
contributie? E.d.  

 

Gezinskorting à momenteel krijgen leden waarvan andere familieleden ook spelen bij de club 
korting. Bij de vorige ALV kregen we daar vragen over, aangezien sommige leden de eerlijkheid van 
dit systeem niet helemaal snapte. Als bestuur stellen we voor om te stoppen met de gezinskorting, 
wel willen we kijken hoe we het op een andere manier aantrekkelijk kunnen maken voor meerdere 
gezinsleden om samen te komen basketballen bij BCO.   

Stemming over afschaffing gezinskorting à in verband met mogelijk een te laag  aantal aanwezige 
leden, vraagt men zich af of deze stemming kan plaatsvinden. Het bestuur zoekt dit verder uit en 
komt hier later op terug, alsmede of er hierover wel gestemd moet worden. Tot die tijd wordt de 
gezinskorting gehandhaafd. 

Kascontrole is gedaan à is goedgekeurd. Conny en Cas gaan dit volgend jaar doen. 

De begroting wordt goedgekeurd.  

Commissies 
Technische commissie 

Amadou gaat stoppen als TC lid en wordt voor zijn inspanningen bedankt door TC lid Roel. Mira 
Mennings komt de TC komend seizoen versterken. 

 

Er zijn vacatures voor de volgende functies: 

- Trainers voor een aantal teams 
- Aanvulling voor de technische commissie  

Een aantal leden hebben de fast break cursus  gevolgd. Dit is de vervanging van de BT2 cursus en 
geeft je als beginnende trainer/coach goede handvatten.  Als je deel wilt nemen aan de fast break 
cursus kun je je hiervoor aanmelden bij de TC. 

Nicolette vraagt of het waar is dat het herenteam gaat stoppen. Deze mogelijkheid is er zeker. Er zijn 
goede gesprekken geweest, maar er moeten minimaal 9 spelers uiteindelijk ingeschreven gaan 
worden. Ook is het een groot probleem dat er geen coach is om het herenteam te begeleiden. Men is 
hier al een aantal jaren naar op zoek, maar helaas zonder effect. 

Kampcommissie 

Er is helaas geen kamp van de grond gekomen. Dit kwam vooral door te weinig animo voor 
begeleiding tijdens het kamp. Ook hebben de twee coronajaren  een rol gespeeld waardoor de 



planning pas laat gestart kon worden. Amadou stelt voor om in de toekomst 2 kampen te 
organiseren voor de oudere en jongere jeugd. Dit voorstel zal meegenomen worden. Andere 
voorstellen zijn ook van harte welkom. 

Evenementencommissie 

De commissie is druk bezig om een jubileum feest te organiseren op zaterdag 9 juli. Er wordt 
gevraagd voor meer deelnemers voor het avondprogramma. Dit jaar wordt er ook weer een kick-off 
toernooi gespeeld. Het volgende kick-off toernooi is op 11 september. 

Sponsorcommissie 

Er is dit jaar begonnen met de nieuwe sponsorpakketten waardoor de sponsoren 3 jaar aan ons 
gebonden worden. Hierdoor hebben we 8 teams in het nieuwe tenue kunnen laten spelen. Er wordt 
nog druk gezocht naar nieuwe sponsoren zodat we alle teams in de nieuwe tenues kunnen gaan 
spelen.  

Voor komend jaar wil de commissie een aantal acties opstellen om nog meer financiële middelen te 
werven voor de club 

Roel vraagt naar een bedrag waar sponsoren aan kunnen denken. Lizette verwijst naar de 
sponsorpakketten die zijn te vinden op de site. 

Wedstrijd- en takencommissie/ scheidsrechterscommissie 

Het takenschema was een uitdaging het afgelopen seizoen. Het komende seizoen zal dit ook weer 
een uitdaging worden door het grote aantal competitiespelende teams. Wel is de verwachting dat 
wanneer het rustig blijft rondom corona er weer twee keer per jaar een schema uitkomt, zodat 
iedereen ruim van tevoren weet welke taken hij heeft. 

Debbie bedankt namens de VSE1 Johan voor het fluiten van hun wedstrijden voor de bond. 

Het opleiden en invullen van scheidsrechterstaken wordt lastig. Een aantal leden zullen de BS2 
opleiding moeten gaan volgen. Ook gaan er bijeenkomsten georganiseerd worden om de huidige 
scheidsrechters op te frissen. 

Rondvraag 
Roos vraagt of het een mogelijkheid is om 2 keer te trainen per week. De TC vertelt dat dit moeilijk is 
met het al bestaande tijdschema. De TC staat hiervoor open, maar het ligt dus aan de Kemmer. 
Andere zalen in de omgeving zijn een optie, maar zijn dan wel op kosten van het team zelf. 

Nicolette vraag of het bestuur wilt kijken naar het convenant wat de Heroes hebben afgesloten met 
veel Brabantse basketbalclubs, zij organiseren bijvoorbeeld voor leden van het convenant clinics.  
Hier is een aantal jaren geleden naar gekeken, toen het convenant net werd op gesteld. Toen waren 
er vele verplichtingen waar je aan moest voldoen. Als bestuur gaan we hier opnieuw naar kijken. 

Jos geeft aan nog een team te willen sponsoren. Lizette neemt contact met hem op. 

Pien eindigt de vergadering met bedanken van de vrijwilligers, met in het bijzonder Amadou voor zijn 
inzet binnen de TC en Ruben voor zijn inzet binnen het bestuur. 

Einde vergadering: 21:30 


